
Z á p i s n i c a 

z Rady SKoZ, konanej dňa 3.6.2023 o 13.00 hod. v Žarnovici 

 
 
 
1. Otvorenie 

 
2. Schválenie a doplnenie programu zasadnutia 

 
3. Voľba návrhovej komisie 

 
4. Voľba volebnej komisie 

 
5. Voľba predsedu Rady SKoZ  

 
6. Informácia a schválenie zmien vo VV SKoZ 

 
Vykoná : prezident SKoZ 
 

7. Informácia o organizácii MS – Brezno 
 

 Vykoná: prezident SKoZ,  
 

8. Informácia o účasti na MS Varaždín 
 
Vykoná: p. Móc 
 

9. Informácia o súťažnom ročníku 2022/2023 
 
 Vykoná: p. Mate 
 
10. Diskusia k zmenám činnosti Rady SKoZ a schválenie zmien 
 
 Vykoná: p. Ing. Kühnel – viceprezident SKoZ 
 
11. Diskusia k návrhom aktívu SKoZ a schválenie týchto návrhov 
 
 Vykoná: p. Mate 
 
12. Diskusia 
 
13. Návrh na schválenie uznesenia 

 
14. Záver 
 
 
 
 
 



 
K bodu č. 1 
 
 Otvorenie vykonal prezident SKoZ, ktorý privítal prítomných členov Rady SKoZ , ako 

aj členov Výkonného výboru. Prezident SKoZ konštatuje, že zo 17 členov Rady je prítomných 

12 členov a Rada je uznášaniaschopná.  

 
K bodu č. 2 
 
 Prezident SKoZ program zasadnutia zaslal všetkým členom Rady. Do zasadnutia Rady 

neprišli žiadne návrhy na doplnenie programu.  

 

 Hlasovanie : 

 

 Prezident SKoZ dal hlasovať aby sa Rada SKoZ riadila programom ktorý bol zaslaný 

členom Rady SKoZ  

 

 Za: 12     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

 
K bodu č. 3: 
 
 Prezident SKoZ navrhol za členov návrhovej komisie p. Šešták, Lofaj, Kaušitz, , 

prebehlo hlasovanie: 

 

 Za 12     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4 

 

 Prezident SKoZ navrhol za členov volebnej komisie z dôvodu, že by sa malo hlasovať 

o predsedovi Rady SKoZ p. Nemček, Zajko, Gálet 

 

 Za: 12     Proti : 0   Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 
 



 
K bodu č. 5 
 
 Prezident SKoZ predložil členom rady SKoZ návrh viceprezidenta SKoZ p. Kuhnela 

v súvislosti s predsedom Rady SKoZ. Navrhol, aby predsedom Rady SKoZ bol rotačným 

spôsobom po dobu 6 mesiacov jeden člen z jednotlivých krajských kolkárskych zväzov. 

Predložil návrh podľa jednotlivých krajských zväzov a to od  NT,  BB,  BA, KE, TT, , TN, ZA. 

 

 Hlasovanie: 

  

 Súhlasíte s návrhom, ktorý predložil Výkonný výbor SKoZ, prostredníctvom 

viceprezidenta SKoZ ? 

 

 Za 7     Proti: 5   Zdržal sa: 0 

 

 Prezident SKoZ konštatuje, že Radou SKoZ bol schválený rotačný cyklus predsedov 

Rady SKoZ, kde od dnešného dňa do 30.11.2023 bude predsedom Rady SKoZ,  člen Rady za 

Nitriansky krajský kolkársky zväz a to p. Zajko. 

 

K bodu č. 6 

 

 Prezident SKoZ informoval prítomných členov Rady SKoZ, že na vlastnú žiadosť zo 

zdravotných dôvodov ukončil pôsobenie vo funkcii viceprezidenta p. Wiess. Výkonný výbor 

vyhovel jeho žiadosti a po dohode vo výkonnom výbore predkladá prezident SKoZ na 

schválenie Rade SKoZ návrh na poverenie p. Móca za viceprezidenta SKoZ pre MS 2024 

Brezno. Tento návrh odôvodnil členom Rady SKoZ prezident SKoZ tým, že p. Móc je hlavným 

strojcom myšlienky, že sa MS 2024 uskutočnia v Brezne na zimnom štadióne, ako aj to, že je 

vypracovaný zámer, aby v meste Brezno bola postavená nová štvordráha, ktorá by mala byť 

národnou kolkárňou v spolupráci s mestom Brezno. S týmto návrhom súhlasil aj p. Móc, ktorý 

prisľúbil, že svoju funkciu bude vykonávať zodpovedne, tak aby MS 2024 boli zrkadlom 

všetkých členov SKoZ. 

 

 

 

 



 Hlasovanie: 

 

 Kto je za, aby p. Móc bol poverený funkciou viceprezidenta SKoZ pre MS 2024 

v Brezne 

 

 Za 12     Proti 0    Zdržal sa : 0 

 

 Prezident SKoZ konštatuje, že p. Móc bol poverený funkciou viceprezidenta SKoZ pre 

MS 2024. 

 

K bodu č. 7 

 

 Prezident SKoZ informoval prítomných o doposiaľ vykonanej činnosti v súvislosti 

s MS Brezno 2024. Uviedol, že je dohoda s mestom Brezno o uskutočnení MS na zimnom 

štadióne, kde mesto Brezno sponzorsky zabezpečí prenájom priestorov zimného štadióna počas 

celých MS a aj počas montáže a demontáže dráh. Je dohodnuté , že SKoZ zaplatí len 

upratovaciu službu, strážnu službu. Na jednaní s primátorom Brezna sa zúčastnil prezident, 

viceprezident p. Ing. Kühnel  a p. Móc. 

 

 Následne p. Ing. Kriváň dohodol stretnutie s generálnym riaditeľom ŽP Podbrezová, na 

ktorom sa zúčastnil prezident SKoZ, viceprezident SKoZ p. Ing. Kühnel.  Generálny riaditeľ 

ŽP Podbrezová p. Ing. Soták po dohode so správnou radou ŽP Podbrezová sponzorsky podpísal 

so SKoZ sponzorskú zmluvu o zabezpečení Informatiky s.r.o. ŽP Podbrezová, ktorá zabezpečí 

všetko od banerov až po prenosy z MS. 

 

 Prezident SKoZ otvoril diskusiu k danému bodu: 

 

p. Lofaj – sa informoval o tom , kto bude robiť dráhy a o ubytovaní 

p. Kočan – čo sa týka dráh , tak bude vypísané výberové konanie na zapožičanie dráh 

a v prípade zabezpečenia finančných prostriedkov aj na zakúpenie dráh, ubytovanie je 

zabezpečené v meste Brezno, ako aj na ďalších hoteloch. 

p. Kühnel – informoval prítomných o organizácii MS z hľadiska slávnostného zahájenia 

(pravdepodobne na námestí), ktoré zabezpečí mesto Brezno , občianske združenie Horehronie. 

p. Fúska – sa informoval o streame z MS, ako aj o vstupnom. 



p. Móc – informoval prítomných o tom, že chce , aby sa MS zúčastnili žiaci zo škôl, ako aj je 

možné priviesť žiakov z iných krajov. 

p. Zajko – sa informoval či bude zabezpečené ubytovanie pre deti, ktoré by mohli eventuálne 

rozmotávať kolky. 

p. Kočan – informoval prítomných, že v prípade zabezpečenia financií na zakúpenie dráh , by 

SKoZ zakúpil 4 dráhy, ktoré by ostali v Brezne, kde po prísľube primátora Brezna by sa 

vybudovala národná kolkáreň, kde by SKoZ mal svoje sídlo, kancelárie a podobne. 

p. Lofaj – má informácie, že aj Bratislavský kolkársky zväz by mal záujem odkúpiť dráhy. 

p. Gálet – sa informoval o vstupnom. 

 
 
K bodu č. 8 
 
 Prezident SKoZ informoval prítomných o účasti na MS 2023 Varaždín, po spoločenskej 

aj po športovej stránke. Taktiež uviedol, že SKoZ nedostal žiadne financie z Ministerstva a celé 

MS boli zabezpečené sponzorsky. Hodnotil účasť  slovenských reprezentantov na MS za veľmi 

uspešnú tak po športovej ako aj po spoločenskej stránke.  

 

 Prezident SKoZ otvoril diskusiu: 

 

p. Móc – informoval prítomných o výsledkoch, pričom vyzdvihol hlavne výkon U14 Sivákovej, 

ktorá dosiahla vynikajúce umiestnenie. 

p. Kühnel – informoval prítomných o účasti na konferencii NBC, kde okrem iného uviedol , že 

v mesiaci september by sa malo začleniť WNBA do štruktúr IBF a na základe toho by sme boli 

tiež uznaným športom. 

 

K bodu č. 9 

 

 Prítomných informoval riaditeľ ŠTÚ o súťažnom ročníku 2022/2023, kde po zasadnutí 

Aktívu zo strany klubov bolo veľa námietok najmä k odohratiu  posledných kôl v iných 

termínoch. Riaditeľ ŠTÚ uviedol, že to bol jeho prvý ročník z pozície riaditeľa a zobral si 

z nedostatkov ponaučenie a sa v nasledujúcom ročníku vyvaruje podobných prípadov. 

 

 

 



K bodu č. 10 

 

 Prítomných členov Rady informoval viceprezident SKoZ p. Kühnel o zmenách, ktoré 

navrhol v súvislosti s činnosťou Rady SKoZ. Prvá zmena bola odsúhlasená rotáciou predsedu 

Rady a taktiež uviedol, že Rada SKoZ  musí byť a aj je podľa Stanov SKoZ najvyšším orgánom 

SKoZ.  Ďalej p. Kühnel uviedol, že členovia Rady SKoZ by mali navzájom spolupracovať a byť 

prínosom pre rozvoj kolkov na Slovensku. Vyhodnotil si činnosť Rady podľa stanov a navrhol 

niekoľko zmien a doplnkov, ktoré boli zaslané mailovou korešpondenciou členom rady SKoZ. 

 

 Ďalej navrhol vytvoriť systém vyznamenaní významných ľudí pôsobiacich 

v slovenských kolkoch. Odstupňovanie by mohlo byť I.,II.,III., stupňa . Taktiež navrhol zriadiť 

Sieň slávy (ktorá by mohla byť v kolkárni v Brezne, ktorá bude národná kolkáreň! . Išlo by 

o hráčov, ktorí už skončili svoju hráčsku kariéru a významne sa zaslúžili o prezentáciu 

slovenských kolkov doma aj v zahraničí  

 

 Prezident SKoZ dal hlasovať o uvedenom návrhu: 

 

 Kto je zato , aby SKoZ vytvoril systém vyznamenaní ako aj Sieň slávy 

 

 Za 12     Proti 0    Zdržal sa : 0 

 

Úloha: 

 

 Vypracovať smernicu SKoZ pre vyznamenanie významných ľudí pôsobiacich 

v slovenských kolkoch, ako aj smernicu pre Sieň Slávy. 

 

 Zodpovedný: predseda Rady SKoZ    Termín: 30.10.2023 

 

K bodu č. 11. 

 

 Riaditeľ ŠTU informoval prítomných a Aktíve SKoZ, pričom väčšia časť členov Rady 

sa zúčastnila aj Aktívu. Hlavným bodom bolo zriadenie 1. celoslovenskej ligy, ktorému návrhu 

sa mali vyjadriť jednotlivé krajské zväzy. Podľa riaditeľa ŠTÚ väčšia časť krajských zväzov , 

ako aj oslovené mužstva s tým nesúhlasili. 



 

 

 Diskusia: 

 

p. Zajko – uviedol, že na také vážne rozhodnutie je potrebný dlhší časť a ako predseda Rady 

SKoZ osloví opätovne jednotlivých členov Rady SKoZ aby sa vyjadrili k 1. celoslovenskej 

ligy. 

 

p. Bulík – uviedol, že znevýhodnené by boli družstva zo skupiny západ, 

 

p. Nemček – uviedol, že nie je doriešený ani systém vypadávania z navrhovanej 1. 

celoslovenskej ligy, 

 

p. Móc – uviedol , že národná kolkáreň by podľa posledného vyjadrenia primátora mesta 

Brezno by mala byť v priestoroch zimného štadióna. 

 

 Ďalšia časť diskusie sa venovala Majstrovstvám Slovenska jednotlivcom. 

 

Úloha 

 
Opätovne osloviť členov Rady SKoZ, aby oslovili jednotlivé družstva vo svojom kraji, ktorých 

sa týka zriadenie 1. celoslovenskej ligy. 

 

 Zodpovedný: predseda Rady     Termín: 30.6.2023 

 

K bodu č. 12 

 

p. Zajko – vyjadril sa k štartu hráčov z vyšších súťaží  v prípade voľného týždňa, taktiež 

nesúhlasí so striedavým štartom žien 

 

 

 

 

 



 

Hlasovanie. 

 

 Kto je za zrušenie striedavého štartu žien ? 

 

 Za: 1    Proti: 11   Zdržal sa: 0 

 

 Kto je za pevné súpisky: 

 

 Za: 2    Proti: 10   Zdržal sa: 0 

 

 Prezident SKoZ konštatuje, že návrhy p. Zajka, ktorý je predsedom Rady SKoZ neboli 

Radou SKoZ schválené. 

 

K bodu č. 13 

 

 Prezident SKoZ vyzval predsedu návrhovej komisie, aby predniesol uznesenie z Rady 

SKoZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie Rady SKoZ  
zo dňa 3.6.2023 o 13.00 hod. v Žarnovici 

 
 
 
Rada SKoZ : 
 
Berie na vedomie: 
 

- Informáciu k príprave MS Brezno 2024 
- Informáciu k MS vo Varaždíne 2023 
- Informácia k súťažnému ročníku 2023/2024 

 
 
 
Schvaľuje: 
 

- Rotáciu predsedu Rady SKoZ na obdobie 6 mesiacov 
- Za povereného viceprezidenta SKoZ pre organizáciu MS Daniela Móca 

 
 
Úloha: 
 
Vypracovať smernicu SKoZ pre vyznamenanie významných ľudí pôsobiacich v slovenských 

kolkoch, ako aj smernicu pre Sieň Slávy. 

 

 Zodpovedný: predseda Rady SKoZ    Termín: 30.10.2023 

 
 
Predložiť návrh na reorganizáciu súťaži organizovaných SKoZ dotknutým mužstvám 
 
 Zodpovedný: Máte Mezei     Termín: 7.6.2023 
 

 

Opätovne osloviť členov Rady SKoZ, aby oslovili jednotlivé družstva vo svojom kraji, ktorých 

sa týka zriadenie 1. celoslovenskej ligy. 

 

 Zodpovedný: predseda Rady     Termín: 30.6.2023 

 

 


